
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.611.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń zgłosił następujące 

wnioski i pytania: 

1. Zwrócił się z wnioskiem, aby podczas remontu ulicy PCK, który w tej chwili następuje, uwzględnić 
możliwość częściowego poszerzenia tej ulicy. Radny uważa, że poszerzenie tego fragmentu ulicy 
umożliwi wprowadzenie tam kontraruchu lub ścieżki rowerowej.  

„Tam jest takie rozwiązanie w postaci bezpiecznika, czyli dodatkowego chodnika między trawnikiem, 
asfaltem a jezdnią teraz to wszystko zostało ściągnięte jest idealna sytuacja, żeby nadlać trochę więcej 
asfaltu. W ten sposób otrzymać trochę szerszą ulicę i np. zastosować tam ścieżkę rowerową albo 
kontraruch. Wiem, że to pewnie będzie jeszcze wymagać analizy dendrologa i sprawdzenia na ile 
drzewa, które tam rosną pozwalają na takie rozwiązanie. Ale uważam, że to jest takie rozwiązanie, 
które powinno tam być zastosowane, jeśli tylko jest taka możliwość”.  
 
2. Poprosił o informację, ile będzie kosztować przejście podziemne na ul. Sikorskiego? I czy 

rzeczywiście Miasto nie wycofuje się z tego pomysłu?  
„Natomiast z niepokojem przeczytałem informację, że miasto – pomimo problemów finansowych, o 
których słyszymy - nie rezygnuje z pomysłu wybudowania za wiele milionów złotych, przejścia 
podziemnego w tym miejscu. To jest rzecz – moim zdaniem – zupełnie niepotrzebna, która zaburzy 
funkcjonowanie tej przestrzeni. I ponieważ wg informacji tam mają być schody, w tym przejściu 
podziemnym, spowoduje to potężne problemy dla osób tam przechodzących a to jest ścisłe centrum 
Tarnowa.” 
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